
PROTOKÓŁ Nr III/2024 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 27 maja 2024 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod przewodnictwem 

Pana Piotra Zawadzkiego -  nowo wybranego Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:11 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Bartłomiej Maciej Dworakowski 

2. Nina Góralczuk 

3. Walentyna Koptewicz 

4. Dariusz Kruszewski 

5. Marcin Niewiarowski 

6. Przemysław Orzełowski 

7. Cezary Pietruszczyk 

8. Krzysztof Antoni Rzepniewski 

9. Marcin Leszek Sawicki 

10. Barbara Tuszewicka 

11. Grzegorz Twarowski 

12. Iwona Wiercińska 

13. Katarzyna Zalewska 

14. Piotr Zawadzki 

15. Krzysztof Zembrowski 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra - Ptaszyńska, Wójt Gminy 

2. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

3. Izabela Busłowicz, Kierownik GOPS w Boćkach 

4. Milena Pryzowicz., Przewodniczący GKRPAiPN 

5. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor GOK w Boćkach 

6. Justyna Jurczuk Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach, 

7. Anetta Malinowska Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Boćkach wraz z 

uczniami klasy VIII SP w Boćkach 



 

1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady otworzył Pan Piotr Zawadzki. Poinformował o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych 

osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób 

fizycznych. Sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. 

Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich 

upublicznienie. 

Poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego 

przycisku na tablecie. Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi kworum do prowadzenia obrad rady gminy i podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przewodniczący Rady Gminy powitał wszystkich radnych, Panią DOROTĘ KĘDRA-

PTASZYŃSKĄ - Wójta Gminy Boćki, Panią MIROSŁAWĘ ANDRZEJUK - Skarbnika Gminy, 

Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy i kierowników referatów Urzędu Gminy, 

pracowników Urzędu Gminy, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości oraz oglądających sesję za 

pośrednictwem internetu. 

 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad 

Pan Piotr Zawadzki zapytał czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie zgłoszono więc 

przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Przyjęcie protokołu z I i II nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 



Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że protokoły z I i II nadzwyczajnej sesji były 

wyłożone do wglądu dla wszystkich zainteresowanych 7 dni przed sesją, do dnia dzisiejszego nie 

zgłoszono uwag i przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z II nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 



Protokoły z I i II nadzwyczajnej sesji zostały przyjęte jednogłośnie. 

4. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach w 2023 roku  

Pani Justyna Jurczuk omówiła działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach w 2023 

roku. Zaprezentowała radnym działalność swojej jednostki w formie prezentacji zdjęć i 

plakatów. Dodała, że wszystkie wydarzenia organizowane przez GBP są zamieszczane na 

profilu społecznościowym biblioteki. Zaprosiła jeszcze raz na sztukę „Timoszka”, która będzie 

odgrywana przez Seniorów z Dubna. Oraz na „Odjazdowego Bibliotekarza”. Radni pytań nie 

zgłosili. 

5. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach w 2023 roku  

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury omówił sprawozdanie z działalności swojej jednostki. 

Mówił także o współpracy z organizacjami spoza terenu gminy. Podziękował także firmom i 

instytucjom, które wspierają działalność GOK. 

6. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach w 2023 roku 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

Sprawozdanie omówiła Pani Izabela Busłowicz. 

7. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny, w tym z Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Boćki za rok 2023 

Sprawozdanie omówiła Pani Izabela Busłowicz. 

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki za rok 2023 

Sprawozdanie omówiła Pani Izabela Busłowicz. 

9. Informacja z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi 

w 2023 roku, 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) 

Pani Wójt omówiła sprawozdanie. Poinformowała, że dotacja została przyznana dla klubu 

sportowego Bocian Boćki w kwocie 20 tys. zł i w pełni rozliczona.  

10. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2023 roku 

Wójt Gminy omówiła sprawozdanie. Podziękowała również Sołtysowi wsi Szumki za 

obywatelską postawę. Sołtys zaadoptował psa po zmarłym nagle jego właścicielu. Podziękowała 

także Pani Agnieszce Szonert oraz Fundacji Bonifacy za współpracę.  

11. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2023 roku 



Pani Milena Pryzowicz omówiła sprawozdanie z działalności GKRPAiPN. Pytań nie zgłoszono. 

12. Informacja z działalności Centrum Integracji Społecznej w Boćkach w 2023 roku 

Pani Wójt omówiła sprawozdanie z działalności CIS. Poinformowała, że dla zachowania trwałości 

projektu jednostka istnieje ale w 2023 roku nie byli do niej rekrutowani uczestnicy. Jest 

zatrudniony kierownik na 1/8 etatu oraz księgowy, gmina partycypuje w kosztach utrzymania 

jednostki. 

13. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2023 rok 

Kierownik GOPS omówiła ten punkt podczas omawiania sprawozdań z działalności. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

Pani Wójt omówiła projekt uchwały. Powiedziała również na jakie inwestycje zostaną 

podstawione obligacje. Dodała, że nie będą one emitowane na potrzeby wydatków bieżących 

tylko na potrzeby wydatków inwestycyjnych. 

Obligacje będą wyemitowane : 2 mln zł na drogę Jakubowskie-Skalimowo, 800 tys. zł na 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Boćkach, 2 mln zł na budowę żłobka, 600 tys. zł na 

modernizację infrastruktury drogowej w gminie Boćki etap II, 500 tys. zł na poprawę 

infrastruktury w gminie Boćki i na remont drogi do miejscowości Bystre. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Twarowski, który mówił, że inwestycje ujęte do emisji obligacji zostały 

zaplanowane dużo wcześniej, nie w tym roku a nowa rada musi zdecydować. 

Pytał ile obligacji wykorzystamy na inwestycje już zaplanowane czyli w 2024 

roku a ile nam pozostanie na inne inwestycje. Pani Wójt wyjaśniła temat emisji 

obligacji i powiedziała, że to jest bardzo trudna decyzja dla wójta oraz dla 

radnych ale prosiła o przyjęcie uchwały żeby móc zrealizować inwestycje na 

które gmina otrzymała już dofinansowanie. 

• Grzegorz Twarowski mówił, że 7 mln zł obligacji pójdzie na zaplanowane już 

inwestycje i spłacać je będziemy my w tej kadencji ora następna kadencja 

radnych. Dodał, że jeżeli będziemy chcieli zrealizować nową inwestycję to nie 

wiadomo skąd weźmiemy na to środki. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski przedstawił klub radnych Nowe Oblicze, który 

liczy siedmiu członków. Mówił, że nowa rada znalazła się w niekomfortowej 

sytuacji mając zadecydować o zaciągnięciu obligacji. Na kolejne trzy kadencje 

do spłaty. 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) powiedziała, że to jest nie 

prawda, że my nie będziemy realizować innych inwestycji tylko te zaplanowane 

do emisji obligacji. Dodała, że to wszystko jest ruchome w budżecie i to nie 

prawda, że będą realizowane tylko te zaplanowane.  



Następnie głos w dyskusji zabierali: 

• Grzegorz Twarowski 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że odpowiedzialność radnych jest 

dużo większa niż wójta.  

• Katarzyna Zalewska powiedziała, że mogą być różne nieplanowane koszty do 

których musimy dopłacić i przez najbliższe 5 lat będziemy słyszeć, że nie mamy 

pieniędzy na nic. 

• Grzegorz Twarowski powiedział, że musimy myśleć o już zaplanowanych 

projektach np. na szkołę w Andryjankach czy nie będzie dodatkowych kosztów. 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) tłumaczyła dodatkowe koszty. 

Powiedziała, że pełną odpowiedzialność polityczną i finansową za emisję obligacji 

ponosi wójt.  

• Grzegorz Twarowski pytał o drogę do Byster. Wójt tłumaczyła finansowanie tej 

inwestycji.  

• Bartłomiej Maciej Dworakowski mówił, że wójt nakłada na radę tak duże 

zobowiązanie a sama za 5 lat nie będzie już wójtem bo to druga i ostatnia jej 

kadencja.  

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) powiedziała, że jako wójt stoi 

przed dyscypliną finansów publicznych. Dodała, że realia mogą się zmienić i np. 

gdyby Boćki stały się miastem to może startować na burmistrza. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że na dzień dzisiejszy prawo mówi 

o dwukadencyjności w samorządzie i na dzień dzisiejszy Boćki nie są miastem. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnoczący przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Marcin 

Leszek Sawicki, Iwona Wiercińska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 



Bartłomiej Maciej Dworakowski, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Katarzyna Zalewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała podjęta większością głosów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

wykonanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1741B od km 1+418 do km 3+035 k/ m. 

Bystre, 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki)podziękowała za podjęcie uchwały 

w sprawie emisji obligacji. Następnie wyjaśniła, że podejmujemy uchwałę, która 

będzie ważna w momencie kiedy powiat otrzyma dofinansowanie. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie 

przebudowy drogi powiatowej Nr 1741B od km 1+418 do km 3+035 k/ m. Bystre, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 



Głos zabrała Skarbnik Gminy tłumacząc co to jest roczny plan dochodów i wydatków budżetu. 

Następnie omówiła projekt uchwały informując, że uwzględnia on już wykup obligacji do 2035 

roku. Oraz zawiera załącznik inwestycyjny.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 

2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, 

Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr 

Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Antoni Rzepniewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została przyjęta większością głosów.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 



Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki 

Pan Piotr Zawadzki odczytał projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski poprosił o uzasadnienie do uchwały. Skarbnik 

Gminy powiedziała, że jest obowiązek podjęcia stosownej uchwały ponieważ 

rozpoczęła się kolejna kadencja wójta. Powiedziała, że Pani Wójt otrzymała od 

wyborców mandat zaufania i będzie go realizować ciężką i sumienną praca. 

Skarbnik przybliżyła radnym różnicę kwotową między wynagrodzeniem do 7 

maja i nowym jeżeli uchwała zostanie podjęta, to kwota 1742 zł bez wysługi lat 

która w urzędzie jest krocząca. Dodała, że nagród wójt nie dostawała oprócz 13 -

ki i nagród jubileuszowych. Wyjaśniła, że ostatnio podjęta uchwała była w 2021 

roku i od tamtej pory do teraz wynagrodzenie minimalne wzrosło o około 50 %, a 

podwyżka zaplanowana dla Pani Wójt to zaledwie 12 %. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że nie jesteśmy tutaj żeby podjąć 

uchwałę o wynagrodzeniu wójta a nie o jego podwyższeniu. Jedni mieszkańcy 

chwalą inni już trochę gorzej. Chcemy zobaczyć prace Pani Wójt i być może za 

jakiś czas ją docenić. Dodał, że 1700 zł jest to kwota za którą niektórzy 

mieszkańcy naszej gminy bytują i nie mają na leki. 

• Marcin Leszek Sawicki (Przewodniczący Komisji) powiedział, że nie zgodzi się 

z Panią Skarbnik, że podwyżka będzie wynosiła 1700 zł ponieważ dochodzi 

wysługa lat, która rośnie wraz z pensją zasadniczą. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski mówił, że projekt uchwały zakłada dla Pani Wójt 

wyższe zarobki niż obecnie zarabia burmistrz Bielska Podlaskiego, czy Hajnówki 

• Krzysztof Zembrowski (Przewodniczący Komisji) powiedział, że nie zgadza się z 

przedmówcami i podkreślił, że stanowisko Pani Wójt powinno być godnie 

wynagradzane. Dodał, że powinniśmy wymagać, ale także doradzać i postawić na 

jej osobę. A wówczas ona będzie dawała z siebie 100%, poczuje się doceniona 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski stwierdził, że bez podwyżki stanowisko Pani 

Wójt było również godnie wynagradzane, a są miejscowości dużo większe niż 



nasze Boćki i kwota wynagrodzenia jest niższa. Zauważył, że podwyżka 

wynagrodzenia dla Wójta nie jest najważniejszą rzeczą która się w gminie dzieje. 

• Marcin Leszek Sawicki (Przewodniczący Komisji) mówił, że nie do końca 

rozumie sens podwyżki, bo albo mamy pieniądze albo ich nie mamy. To nie jest 

dobry czas żeby taką uchwałę podjąć. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że powinniśmy porozmawiać na 

następnej komisji czy sesji o podniesieniu diet dla sołtysów, którzy dbają o swoje 

sołectwa a zarabiają marne grosze. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof 

Antoni Rzepniewski, Iwona Wiercińska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (7) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Marcin Leszek 

Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Katarzyna Zalewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Projekt uchwały omówiła Pani Izabela Busłowicz. Pytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Boćki do 2035 r. 

Wójt omówiła projekt uchwały oraz odczytała harmonogram realizacji etapów strategii.  

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Twarowski pytał jakie koszty poniesie gmina za napisanie tej strategii? 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że radni chcą żeby mieszkańcy 

poznali jaka jest cena za przygotowanie strategii rozwoju gminy. Dodał, że 

rozmawiano o tym na komisji ale komisje nie są transmitowane więc mieszkańcy 

nie wiedzą. Wójt powiedziała, że skontaktuje się z Panią Moniką Kruszewską i 

wówczas poda właściwą kwotę. Dodała, że plan zagospodarowania 

przestrzennego będzie współfinansowany z budżetu państwa.  

• Grzegorz Twarowski mówił, że on pytał o plan zagospodarowania Bociek czyli o 

nasze plaże i deptak. Pani Wójt odpowiedziała, że na dniach będziemy ogłaszać 

przetarg.   

• Grzegorz Twarowski zapytał a jak znajdzie się wykonawca i będzie trzeba 

zwiększyć wkład własny to co wtedy dołożymy czy zrezygnujemy z inwestycji.  

Wójt odpowiedziała, że nie zrezygnujemy a będziemy mogli zmienić zakres 

inwestycji. Radny pytał dlaczego tego nie zrobiliśmy po pierwszym przetargu bo 

wykonawca był dla nas za drogi a dzisiaj byśmy byli już w trakcie inwestycji. Wójt 

odpowiedziała, że po pierwsze mieliśmy roszady na stanowisku od zamówień 

publicznych. A po drugie pojawiła się dyskusja czy na przełomie kadencji 

przystępować do tej inwestycji. Dlatego poczekaliśmy na nowa radę i wójta. 



Radny pytał kto i kiedy określi dokładnie co wstawimy do przetargu? Wójt 

odpowiedziała, że określi to wójt z radnymi na przestrzeni około dwóch tygodni. 

Odpowiedziała, że cała strategia razem z konsultacjami i warsztatami będzie 

kosztowało około 65 tys. zł.  

• Bartłomiej Maciej Dworakowski powiedział, że na komisji podana była wyższa 

kwota i zapytał czy to jest właściwa kwota? Skarbnik Gminy odpowiedziała, że 

na komisji była mowa o strategii i rewitalizacji. Wójt powiedziała, że w budżecie 

są pieniądze na strategię rozwoju gminy – 65 tys. zł, na plan rewitalizacji – 60 

tys. zł oraz na plan zagospodarowania przestrzennego – 100 tys. zł. 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski zauważył, że dochodzą do nich głosy że na 

drobne cele jak zakup nowego łańcucha do kosiarki nie ma pieniędzy a na 

strategię już są. Dodał, że zdają sobie sprawę że strategia jest dokumentem 

obowiązkowym ale kwota za jej przygotowanie jest za wysoka.   

• Bartłomiej Maciej Dworakowski zapytał czy zespół pracowników gminnych nie 

może sporządzić takiego dokumentu w ramach prac dodatkowych, premii. Na 

pewno będzie to dużo tańsze rozwiązanie dla naszej gminy. Wójt odpowiedziała, 

że nie ma takiej możliwości pod względem czasowym pracowników, którzy mają 

swoje czynności dnia codziennego.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Boćki do 2035 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026 



Zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

omówiła Pani Milena Pryzowicz. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 2026 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Dariusz Kruszewski, 

Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Antoni 

Rzepniewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

22. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

W dyskusji wzięli udział: 

Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) odczytała harmonogram realizacji uchwał z 

poprzednich sesji oraz omówiła działalność w okresie międzysesyjnym.  

23. Interpelacje i zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bartłomiej Maciej Dworakowski podziękował Pani Wójt za obecność na meczu i 

mówił, że sami 15 lat temu tworzyli ten stadion i że do stadionów w okolicy to 

nasz jest jak 100 lat za murzynami. Dodał, że zasłużyli na to żeby poczynić 

inwestycje w tej kwestii. 

• Marcin Niewiarowski (Przewodniczący Komisji) na jakim etapie jest wykup 

gruntów do remontu drogi Siekluki – Siedlece. 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) odpowiedziała, że jest tworzone 

PFU na tę drogę a spotkania z mieszkańcami jeszcze nie było, odbędzie się 

podczas wyborów sołtysa. 



• Grzegorz Twarowski pytał kiedy będzie komisja objazdowa i prosił sołtysów żeby 

spisali bolączki swojego regionu. Prosił o informacje odnośnie inwestycji na 

drogach z Wiercienia, ul. Polna i ul. Grunwaldzka. Czy wystąpiliśmy do sądu w 

sprawie opóźnień wykonawcy. Wójt wyjaśniła sytuację z wykonawcą. Dodała, że 

są naliczane kary i czekamy na dokumentację od wykonawcy. Ostatnia informacja 

od wykonawcy to ta że ma firmę która poleje mu masę bitumiczną. Termin 

wykonania jest dla wszystkich inwestycji jednakowy. Realnie jest to możliwe, że 

wykonawca zrealizuje te inwestycje. 

• Marcin Niewiarowski (Przewodniczący Komisji) mówił o jakości żwiru, którym 

są żwirowane drogi gminne a żwirem to nie jest tylko piachem a nawet i gorzej. 

Kto odpowiada za to jaki to jest materiał i jakiej jest jakości? Wójt powiedziała, 

że w zapytaniu ofertowym są określone kryteria i podane parametry żwiru. Jeżeli 

jest taka potrzeba to możemy zlecić wykonanie takiego badania żwiru. Radny 

odpowiedział, że zapewne będziemy chcieli zbadać jakość żwiru. 

• Krzysztof Antoni Rzepniewski mówił o remoncie drogi z Wiercienia do Drogi 

Boćki – Starowieś. Stwierdził, że wykonawca robi to poniżej wszelkich 

standardów. Mówił tez, że niektóre miejscowości takie jak Szumki są całkowicie 

zapomniane, chodziło o drogę. następnie mówił o wsi Hawrylki, że zakupił działkę 

od gminy i prosili jako miejscowość aby pieniądze za zakup działki można było 

przeznaczyć na potrzeby sołectwa jednak nie może się przebić z tym żeby było to 

wykonane. Głos zabrał Sołtys wsi Wiercień zarzucając radnemu Rzepniewskiemu 

że to dzięki radnemu droga do tej pory nie została zrobiona. Radny odpowiedział, 

że jak miała być zrobiona skoro do tej pory nie ma pozwolenia na jej wykonanie. 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) wykonawca nie mógł wejść na 

drogę, mógł wykonać drobne prace. Wykonawca nie przygotował w terminie 

dokumentacji projektowej i z tego tytułu są naliczane kary. Nieprawdą jest że 

wykonawca mógł położyć ten asfalt a Pan Rzepniewski mu w tym przeszkodził. 

• Grzegorz Twarowski mówił że jakość materiału na dożwirowanie dróg powinna 

być potwierdzona i wówczas nie będzie problemu.  

• Bartłomiej Maciej Dworakowski mówił, że gmina posiada swoje żwirownie i 

powinniśmy powiększać gminną komunalkę i być samowystarczalni. 

• Barbara Tuszewicka mówiła, że most w Torulach na drodze w kierunku Burchat 

jest w tak złym stanie, że zagraża przemieszczaniu się. Prosiła o odniesienie się 

do tej sytuacji. Wójt powiedziała, że sytuacja na moście jest tragiczna. Na dzień 

dzisiejszy jest informacja że naprawią most, prawdopodobnie wymienia 

elementy drewniane. 

• Dariusz Kruszewski (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki) mówił o podatku 

od nieruchomości. Zauważył że jest wyższy niż w sąsiednich gminach i prosił o 

rozważenie czy to jest dobre dla gminy bo na pewno nie przyciągnie nowych 



przedsiębiorców. Wójt powiedziała, że to będzie temat do dyskusji jak będziemy 

uchwalać stawki podatkowe na przyszły rok.  

24. Sprawy różne, wolne wnioski 

Pan Dariusz Kruszewski odczytał list gratulacyjny od posła do PE  Krzysztofa Jurgiela. Dyrektor 

GOK podziękował za współpracę dla kół gospodyń wiejskich. Zapraszał mieszkańców na 

najbliższe imprezy.  

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Kędra-Ptaszyńska (Wójt Gminy Boćki) podziękowała za merytoryczna 

dyskusję.  

• Grzegorz Twarowski pytał czy już w szkole w Boćkach zostało wszystko 

zakończone, czy są jeszcze jakieś prace wymagające poprawy? Wójt 

odpowiedziała, że prace zostały zakończone ale cały czas trwa okres gwarancyjny 

i wszelkie usterki mogą być zgłaszane. 

• Katarzyna Zalewska pytała czy są nowe informacje w sprawie SIM oraz czy w 

naszych szkołach będą zmniejszane liczby godzin religii? Wójt odpowiedziała, 

że odnośnie SIM porozmawiamy na komisji. Dodała, że zmniejszania godzin 

religii w naszych szkołach nie będzie dopóki ona będzie wójtem. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Boćki zamknął obrady III Sesji.  

Przewodniczący Rada Gminy  

Piotr Zawadzki 

Przygotował: Magdalena Kozłowska 


